



الساده البورصه المصريه  
الساده /قطاع الاصحاح

تحيه طيبة وبعد

وردلينا مساء يوم الخميس ١٠ ابريل ٢٠٢٥ خطاب من الممثل القانوني لشركه ارلا فودز (مرفق الخطاب)  
وذلك بشأن عرض الاستحواذ المحتمل .

ونود ان نوضح ان مجلس اداره شركه دومتي قد اتخذ قرار بتاريخ ٨ - ٤ - ٢٠٢٥ - بالسير في اجراءات انقسام الشركه  
وفور الانتهاء من اجراءات الانقسام سوف تنظر الشركه في اي عروض شراء قد تقدم بعد اتمام الانقسام وفقا لاحكام  
القانون والقواعد المنظمه لذلك

وتفضلا بقبول وافر الاحترام

مدير علاقات المستثمرين

احمد محي

2025-04-12

احمد محي

To: Mr. Mohamed Omar El Damaty  Managing Director of Arabian Food Industries Company Domty S.A.E (Domty)	السيد الأستاذ / محمد عمر الدماطي  العضو المنتدب لشركة الصناعات الغذائية العربية (دومتي) ش.م.م.
<p><b><u>Subject: the potential Mandatory Tender Offer Contemplated by Arla Foods (Arla) for the Shares of Arabian Food Industries Company Domty S.A.E (Domty) in light of Domty's Disclosure Dated 9 April 2025 and our letter to the FRA dated 10 April 2025</u></b></p>	<p>الموضوع: عرض الشراء الإجباري المحتمل من قبل شركة Arla Foods (الشركة) على أسهم شركة الصناعات الغذائية العربية (دومتي) ش.م.م (ويشار إليها بـ "شركة دومتي") في ضوء افصاح شركة دومتي بتاريخ ٩ ابريل ٢٠٢٥ وخطابنا للهيئة العامة للرقابة المالية بتاريخ ١٠ ابريل ٢٠٢٥</p>
Dear Sir,	تحية طيبة وبعد،
With reference to the above-mentioned subject and pursuant to the disclosure published on the Egyptian Stock Exchange on October 16 <sup>th</sup> , 2024, regarding the intention of Arla Foods (Arla) to submit a mandatory tender offer for the total shares of Arabian Food Industries Company Domty S.A.E. (Domty), which period was extended on January 12 <sup>th</sup> , 2025, and is set to expire on April 9 <sup>th</sup> , 2025.	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ووفقاً لما سبق وتم الإفصاح عنه على شاشات البورصة المصرية بتاريخ ١٦ أكتوبر ٢٠٢٤ والمتضمنة افصاح نية شركة Arla Foods (Arla) في شأن التقدم بعرض شراء إجباري محتمل على كامل اسهم (حتى ١٠٠٪) شركة الصناعات الغذائية (دومتي)، وحيث أنه تم مد مدة عرض الشراء في تاريخ ١٢ يناير ٢٠٢٥ وحيث أن مدة تقديم عرض الشراء الممتدة تنتهي بتاريخ ٩ ابريل ٢٠٢٥.
In accordance with the decision of the Board of Directors of Domty and their disclosure on the Egyptian Stock Exchange dated April 9 <sup>th</sup> , 2025, regarding their preliminary approval to split Arabian Food Industries Domty S.A.E. into two companies (a demerging company and a demerged company) and taking all necessary procedures to prepare the preliminary evaluation report. This report will then be presented for approval by the	ووفقاً لقرار مجلس إدارة شركة دومتي وافصاح شركة دومتي على شاشات البورصة المصرية بتاريخ ٩ ابريل ٢٠٢٥ بشأن موافقة مجلس الادارة للشركة دومتي من حيث المبدأ على تقسيم شركة الصناعات الغذائية دومتي ش.م.م إلى شركتين (شركة قاسمة) و(شركة منقسمة) واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لإعداد تقرير التقييم المبدئي واعتماده من قطاع الأداء الاقتصادي بالهيئة العامة للاستثمار والمناطق

<p>Performance Department of the General Authority for Investment and Free Zones and presented to the Board of Directors of Domty for approval to proceed with the demerger process, in addition to obtaining the necessary preliminary approvals from the relevant administrative authorities.</p>	<p>الحرة وعرضه على مجلس إدارتها للموافقة على استكمال إجراءات الانقسام من عدمه والحصول على الموافقات المبدئية اللازمة من الجهات الإدارية المختصة.</p>
<p>In light of the aforementioned disclosure, it is currently challenging for Arla to complete its due diligence process and submit a Mandatory Tender Offer, due to the following reasons:</p>	<p>وفي ضوء ما تم الإفصاح عنه على شاشات البورصة المصرية من قبل مجلس إدارة شركة دومتي سالف الذكر، والمتضمن شروع مجلس إدارة شركة دومتي في عملية الانقسام وهو الامر الذي بموجبه يصعب على شركة Arla ، في الوقت الراهن، إمكانية إتمام إجراءات الفحص النافي للجهالة والتقدير بعرض شراء اجباري، للأسباب التي يمكن أن نجملها فيما يلي:</p>
<p>1. Arla has not yet completed the legal, technical, tax, and financial due diligence. Arla is currently unable to complete the due diligence process in light of the significant change in the structure of Domty which necessitates waiting for the outcome of the proposed demerger by Domty so that Arla can continue its required due diligence.</p>	<p>1. الشركة لم تنته بعد من الفحص القانوني والتقيي والضربي والمالي النافي للجهالة ويتعدى الآن الانتهاء من عملية الفحص النافي للجهالة في ضوء التغير الجوهرى في هيكل الشركة المستهدفة بالعرض اذ يستوجب ذلك انتظار ما ستفر عنه عملية الانقسام المزمع القيام بها من قبل شركة دومتي حتى تتمكن Arla من استكمال اجراءات الفحص النافي للجهالة.</p>
<p>2. Accordingly and as a result of such change, Arla has not completed the preparation and drafting of the relevant agreements that were intended to be concluded between the parties in relation to the transaction as it is currently unable to finalize them until Domty completes the demerger procedures in accordance with the applicable laws and regulations.</p>	<p>2. وبناءً على ما سبق ونتيجة عملية الانقسام المطروحة، الشركة لم تنته من إعداد وصياغة العقود التي كان مزمع إبرامها بين أطراف الصفقة، ويتعدى الآن إتمامها إلى حين قيام شركة دومتي بالانتهاء من إجراءات الانقسام وفقاً للإجراءات واللوائح المطبقة؛</p>

In light of the above, Arla still has the desire to explore a potential entry to the promising Egyptian market. Accordingly, Arla intends to continue interactions with Domty and its major shareholders and to monitor the developments of the demerger process and its due diligence requirements to evaluate the feasibility of a potential acquisition of the entity that would own the dairy business. Upon completion of this process, and subject to (i) satisfactory due diligence results post demerger, (ii) continued interest in the acquisition of the entity that would own the dairy business, and (iii) agreeing acceptable deal terms aligned with Arla's strategy, Arla may then seek to obtain the necessary approvals from FRA to submit a potential mandatory tender offer.

في ضوء ما سبق، فإن Arla لا تزال ترغب في دخول الأسواق المصرية الوعادة. وبناءً على ذلك تتوى Arla الاستمرار في التفاعل مع شركة دومتي ومساهميها الرئيسين، ومتتابعة تطورات عملية التقسيم ومتطلبات الفحص النافي للجهالة لتقدير إمكانية استحواذ الشركة الناتجة عن عملية التقسيم العاملة في مجال منتجات الألبان، و عند إتمام ذلك ستسعى Arla للحصول في حينه على الموافقات اللازمة من هيئة الرقابة المالية المؤقرة من أجل التقدم بمشروع عرض الشراء موقوف على نتائج الفحص النافي للجهالة النهائية وتوافق الأطراف في ضوء الاستراتيجية الموضوعة من قبل شركة Arla واستمرار الرغبة في الاستحواذ في ظل الظروف السائدة.

Yours faithfully,

وتقضوا بقبول وافر الاحترام،

مقدمه لسيادتكم



وليد الدالي  
وليد الدالي

Legal representative of Arla Foods

Arla Foods الممثل القانوني لشركة